
                                                    P R O T O K Ó Ł  Nr XXIV/2005

Z obrad sesji Rady Gminy Michałów odbytej w dniu 2 marca 2005 roku od godz. 9.00
do 18.00 i w dniu 5 marca 2005 r. od. godz. 9.00 do godz. 14.00 pod przewodnictwem
Przewodniczącego Rady Gminy – Pana Stanisława Bochenka.

Sesja odbyła się  w budynku Zespołu Placówek Oświatowych w Michałowie .

Na sali obrad jest obecnych 12 radnych na stan 14 radnych.

 Ponadto w sesji udział wzięli: 
1.Sołtysi z terenu gminy Michałów
2.Kierownik Posterunku Policji w Michałowie
3.Starostwo Powiatowe w Pińczowie – Przedstawiciel Wydziału Promocji i Polityki      
   Regionalnej.
4.Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Pińczowie.
5Przedstawiciele związków zawodowych nauczycieli 
6.Doradca Prawny
7.Mieszkańcy  gminy Michałów.

Przewodniczący Rady Gminy otwierając sesję wypowiedział ‘”WYSOKA RADO -  
Otwieram zwyczajną sesję  Rady Gminy w Michałowie .
Równocześnie Przewodniczący Rady Gminy przywitał zaproszonych przedstawicieli
jak i przybyłych na dzisiejszą sesję mieszkańców gminy.

Na sekretarza obrad wyznacza Radnego – Pana Jarosława Chmielarskiego , Radny
Chmielarski nie wyraża zgody , ponieważ był już sekretarzem .
Przewodniczący Rady Gminy wyznacza Radnego Pana Józefa Janusa – Radny Janus
nie wyraża zgody.
Przewodniczący Rady Gminy powołuje kolejno według listy Radnego Pana Mariana 
Klamińskiego.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że Panowie Radni otrzymali projekt porządku
obrad dzisiejszej sesji , dla przypomnienia przedstawię.
1.Otwarcie obrad sesji.
2.Przyjęcie porządku obrad.
3.Informacja Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Michałowie o wynikach 
   wyborów uzupełniających do Rady Gminy w okręgach wyborczych Nr 9 i Nr 3 .
4.Złożenie ślubowania przez radnych.
5.Wystąpienie przedstawiciela Starostwa Powiatowego w Pińczowie dotyczące współ pracy
   z organizacjami pozarządowymi.
6. Informacja Kierownika Posterunku Policji w Michałowie na temat stanu bezpieczeństwa 
    na terenie gminy .
7. Wystąpienie przedstawiciela ARiMR  dotyczące możliwości pozyskania dopłat dla 
    gospodarstw niskotowarowych.
8. Sprawozdanie z działalności delegatów do ŚIR  W Kielcach.
9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
10.Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 
     sesjami.
11.Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami.
12. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.
13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:
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      - ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagrodzenia za pracę oraz
zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach
organizacyjnych  na  terenie gminy  Michałów dodatków do wynagrodzenia ,dodatku
mieszkaniowego i nagród

- zatwierdzenia regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym
   dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Michałów
- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2005 rok
- utworzenia rachunków dochodów własnych
- wynagrodzenia inkasentów z tytułu poboru podatków :rolnego , od nieruchomości 
  i leśnego
- nieodpłatnego przejęcia na rzecz gminy Michałów nieruchomości zabudowanej 
   stanowiącej własność OSP w Michałowie
- wyrażenia zgody na zakup nieruchomości zabudowanej w miejscowości Jelcza Wielka

         na potrzeby utworzenia świetlicy wiejskiej
14.Uchwalenie budżetu gminy na 2005 rok.
15.Interpelacje i zapytania radnych.
16.Wolne wnioski i informacje.
17.Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy po przedstawieniu porządku obrad sesji pyta czy są uwagi
do przedstawionego porządku .
Radny Koziara zgłasza uwagę , że w porządku obrad dzisiejszej sesji zgodnie z ustaleniami
z poprzedniej sesji  nie ma punktu uzupełnienia składów osobowych komisji.
Przewodniczący Rady Gminy zgłasza wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji
punktu:  uzupełnienie  składów  osobowych  komisji  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego  Budżetu i Finansów  i Komisji Zdrowia ,Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa
Publicznego Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego i umieszczenie go            w porządku
obrad po punkcie 14 uchwalenie budżetu gminy na 2005 rok.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje wniosek pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 było za .
Przewodniczący  Rady  Gminy  po  wniesionej  uwadze  projekt  porządku  obrad  wraz  z
wprowadzoną zmianą poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za.
Ad.3.
Przewodniczący Rady Gminy informuje ,  że  w ubiegłym miesiącu odbyły się w naszej
gminie wybory uzupełniające do Rady Gminy Michałów w dwóch Okręgach Wyborczych.
Proszę  Panią Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej o przedstawienie informacji o
wynikach  zarządzonych    przez  Komisarza  Wyborczego  w  Kielcach  wyborów
uzupełniających do rady Gminy w okręgach wyborczych NR 9 i Nr 3 .
Wybory uzupełniające odbyły się w  Okręgu Wyborczym Nr 9 obejmującym 1 mandat.
Głosowanie przeprowadzono w jednym obwodzie głosowania .
Wybrano  1 radnego spośród 2 kandydatów zgłoszonych na 2 listach kandydatów .
Radnym w Okręgu Wyborczym Nr 9 został wybrany Pan Siekacz Adam.
Przewodnicząca Gminnej  Komisji Wyborczej informuje , że w zarządzonych wyborach 
uzupełniających do rady Gminy w Michałowie w Okręgu Wyborczym Nr 3 obejmującym 1
mandat nie został zarejestrowany żaden kandydat , dlatego głosowania nie przeprowadzono.

Ad.4.
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Przewodniczący Rady Gminy informuje , ze zgodnie z art. 23 a ust. 1 ustawy o samorządzie
gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie.
Ślubowanie odbywa się w ten sposób , że po odczytaniu roty wybrany radny powstaje i
wypowiada słowo „ślubuję”.
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż  Bóg”
Przewodniczący odczytuje rotę ślubowania:
„Wierny Konstytucji i prawa Rzeczypospolitej Polskiej , ślubuję uroczyście obowiązki
radnego sprawować godnie ,  rzetelnie i uczciwie ,  mając na względzie dobro mojej
gminy i jej mieszkańców” 
Radny Siekacz odpowiada ślubuję tak mi dopomóż Bóg 
Przewodniczący  Rady Gminy stwierdza , że Radny Siekacz Adam złożył ślubowanie.
Ad. 5.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że zgodnie z przyjętym porządkiem obrad sesji 
Prosi o zabranie głosu Panią Małgorzatę Dymek Przedstawiciela  Starostwa Powiatowego w
Pińczowie  w  temacie  programu  współpracy  samorządu  Powiatu  Pińczowskiego  z
organizacjami pozarządowymi na lata 2005-2006.
/powyższa informacja stanowi załącznik do protokołu/
Po  przedstawieniu  informacji  przez  Przedstawiciela  Starostwa  Przewodniczący  Rady
Gminy prosi o pytania.
Radny Koziara pyta , czy Zarząd Powiatu ma tworzyć placówkę opiekuńczo-wychowawczą,
Dom dziecka .
Przedstawicielka Starostwa odpowiada , że na obecną chwilę nie wie dokładnie bo nie jest
Upoważniona do przekazywania takich informacji. Na ostatniej sesji była mowa o Domu
Dziecka.
Radny  Koziara  pyta  dlatego,  gdyż  na  terenie  naszej  gminy  są  obiekty  ,  które  można
zaadoptować na ten cel.
Radny Tuburczyk  korzystając z obecności Pani chciałbym zapytać  czy istnieje możliwość
dofinansowania przez powiat pomników pamięci narodowej , gdyż na terenie naszej gminy
takowe się znajdują.
Przedstawicielka  Powiatu  odpowiada  ,  że  te  sprawy regulują  odrębne  ustawy ,  ale  nie
znaczy to,że nie będzie można pozyskać środków na ten cel z innych programów.
Radny Klamiński  powiedział , że było to przecież tradycją , że wszelkie pomniki pamięci
narodowej   lub  inne  dziedzictwa  były w  opiece  szkół.  Zarówno  dzieci  jak  i  młodzież
wspólnie z nauczycielami  dbała o te miejsca , dlatego należałoby na to zwrócić uwagę , jest
to temat na czasie.
Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani _Przedstawiciel Starostwa za zaproszenie i
przedstawienie powyższego tematu.
Ad.6. 
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym gościem zaproszonym na sesję Rady
Gminy jest Pan Krzysztof Bielecki– Kierownik Posterunku Policji  w Michałowie , który
przedłoży informacje na temat stanu bezpieczeństwa na terenie gminy  Michałów za 2004
rok. Prosi  o przedstawienie informacji.
/informacja stanowi załącznik do protokołu/
Na salę obrad przybywa radny Ziółkowski Bogusław.
Po  złożeniu  informacji  Kierownik   podziękował   za  samochód  jaki  Posterunek  Policji
otrzymał dzięki pomocy finansowej z budzetu gminy.
Pan Wójcik  z Michałowa – pyta ile przeprowadzono kontroli punktów sprzedaży alkoholu.
Czy kontrola tych punktów odbywała się zza biurka czy w terenie.
Kierownik  odpowiada  ,  że  przeprowadzono  kontrole  i  nie  ujawniono w czasie  kontroli
spożywania alkoholu w punktach ich sprzedaży.
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W przypadku Michałowa były ujawnione przypadki naruszenia ustawy o wychowaniu w
trzeźwości , jest ewidencja prowadzona ukarano 35 sprawców .
Pan Wójcik  do pana Kierownika , że winien Pan bardziej znać te sprawy, gdyż jest Pan
również członkiem Komisji Alkoholowej.
Radny Tyburczyk    chciałbym zapytać czy w miejscowości Wrocieryż w Klubie Arizona
miało miejsce takie zdarzenie , że funkcjonariusze Policji przechodzili widzieli bójkę i nie
zareagowali czy jest to prawdą czy to plotki.
Kierownik odpowiada , że imprezy w klubie Arizona się odbywają i my również pełnimy
tam dyżur, ale właściciel winien zwiększyć ochronę we własnym zakresie.
 Dokonaliśmy  kontroli  pomieszczeń  tego  klubu  wymierzając  wspólnie  z  Inspektorem
Nadzoru Starostwa Powiatowego kubaturę , okazało się że imprezy organizowane nie są
imprezami masowymi .
Każdy właściciel , który organizuje imprezę winien zapewnić bezpieczeństwo.
Będąc przy głosie chciałbym się ustosunkować do wypowiedzi radnego Tyburczyka , jest to
niemożliwe , aby policjant przechodząc był obojętny na to co się dzieje.
Jeżeli  mamy zgłoszenia to zaraz interweniujemy .
Radny Tyburczyk chciałbym poruszyć jeszcze problem dowozu i odwozu młodzieży z tej
imprezy. Może o dowóz to możemy być spokojni  natomiast  z odwozem jest  inaczej bo
młodzież  jest  pod wpływem alkoholu różnie się to kończy w trakcie jazdy dochodzi do
bójek.
Radny Chmielarski na czym polega masowa impreza.
Kierownik odpowiada , zgodnie z ustawą na takiej imprezie wymagana jest odpowiednia
ilość ochroniarzy , w ustawie mamy określony metraż oraz ilość ochrony.
Radny  Koziara  jadąc  z  Michałowa  w  kierunku  Pawłowic  brak  jest  znaku  ustąp
pierwszeństwa, dlatego należy zwrócić uwagę.
Kierownik odpowiada  ,  że  był  ten problem poruszany ,  ale  będziemy interweniować w
Starostwie.
Sołtys wsi  Węchadłów na skrzyżowaniu w lesie jest  bardzo niebezpieczny rozjazd były
tylko wycięte krzaki  i w dalszym ciągu jest niebezpiecznie.
Kierownik odpowiada , że w ubiegłym roku byliśmy z komisja z Nadleśnictwa , która to
stwierdziła , że mogą być tylko przycięte , my nie  mamy na to wpływu , ale mieszkańcy
mogą się zwrócić z interwencją
Radny Klamiński w miejscowości Sędowice zwisający kasztan może dojść do wypadku ,
gdyż wyjeżdzając nic nie widać.
Kierownik odpowiada , że ten problem również był poruszany na spotkaniu .
Radny Klamiński   czy nie  można   usunąć   słupa  w  parku  w  Górach  ,  który  stwarza
zagrożenie  wyciąć krzaki doprowadzić do porządku.
Kierownik odpowiada , że sprawa ta już była dyskutowana , ale będziemy ponownie do niej
wracać.
Radny Janus  co jest z drogą do Wałów Sędowskich , droga ta nadal jest zaorywana przez
niektórych  rolników,  co  w  tym  temacie  poczyniła  Policja  ,  dalej  sprawa  ciężkich
samochodów transportowych przejeżdżających przez miejscowość Sędowice.
Kierownik  odpowiada  ,  jeżeli  mamy zgłaszane  wnioski   zaraz  podejmujemy działania.
Radny  Klamiński  chcę  również  zwrócić  uwagę  na  tą  drogę  do  Wałów  Sędowskich  ,
faktycznie ludzie zaorują dlatego prośba , aby nie pozostawić tych pokrzywdzonych ludzi
samych , gdyż spotykają się z obelgami od tych którzy szkodzą.
Przewodniczący Rady Gminy podziękował Kierownikowi Policji za przybycie i przekazanie
informacji.
Ad.7.
Przewodniczący Rady Gminy prosi  o zabranie głosu przez Pana Piotra Chmielarskiego 
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Przedstawiciela Powiatowego Biura Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w
Pińczowie. Przedmiotem wystąpienia zaproszonego gościa będą rodzaje i możliwości
pozyskania przez rolników dopłat dla gospodarstw niskotowarowych.
Przedstawiciel ARiMR  przedstawił sprawy z  zakresu rolnictwa dotyczące pozyskania
środków na dopłaty. Bardzo ważnym problemem na dzień dzisiejszy jest przyznawanie rent
strukturalnych /informacja stanowi załącznik do protokołu/
Radny Tyburczyk pyta czy jako Agencja współpracujecie z Izbami Rolnymi.
Przedstawiciel  Agencji  odpowiedział  ,  ze  w  ubiegłym  roku  taka  współpraca  była  np.
odbywaliśmy wspólne szkolenia z rolnikami.
Przewodniczący Rady Gminy podziękował przedstawicielowi Agencji za informację.
Ad.8.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że na dzisiejszą sesję byli zaproszeni delegaci z
naszej  gminy do Izby Rolniczej,  ale nie  przybyli  jeden się  usprawiedliwił  ,  a  drugi  nie
przybył.
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 10 minut przerwy.
Przewodniczący Rady Gminy po przerwie wznawia obrady sesji.
Ad.9.
Przewodniczący informuje , że protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy jest wyłożony na 
do wglądu na sali obrad , a także jest dostępny w biurze rady.
Czy są uwagi do protokołu.
Radny Klamiński   zgłasza uwagę , że pytał również Pana Przewodniczącego czy czytał
Plan Ochrony Środowiska  odpowiedz Przewodniczącego Rady Gminy brzmiała że nie.
Druga uwaga to że w piekarni w Sędowicach są również odpady w postaci szlaki.
Sprawa przeznaczenia środków ze sprzedaży przedszkola w Sędowicach na remont ośrodka
zdrowia .
Radny Ziółkowski czy jest  to dobry zapis  ,  że konkurs na kierownika GOPS będzie do
końca 2005 roku , Wójt odpowiada , że zapis jest dobry do końca 2005 roku.
Radny Ziółkowski czy jest już poprawiony Plan Ochrony Środowiska  .
Wójt  odpowiada  ,  że  zgodnie  z  uwagami  jakie  Panowie  Radni  wnosili  plan  został
poprawiony i jest opracowany i będzie przedmiotem obrad  na sesji następnej.
Po wniesionych uwagach protokół  z obrad sesji z 30.12.2004 roku Przewodniczący Rady
Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  10 było za 3 przeciw.
Następnie protokół z 28.01.2005 roku  Przewodniczący pyta czy są uwagi. 
Radny Ziółkowski pyta czy straż w Michałowie rozliczyła się z dotacji.
Wójt Gminy odpowiada , że tak.
Radny Koziara   pytanie jakie  jest  stanowisko radcy prawnego odnośnie głosowania nad
odwołaniem  Przewodniczącego Rady Gminy , gdzie w głosowaniu brał udział Radny Zych
Artur , który był karany, dlatego należy uchylić uchwałę.
Przewodniczący Rady Gminy był zobligowany do wystąpienia  do Sądu w sprawie Pana
Zycha –  Przewodniczący Rady Gminy odpowiada  ,  że  po  rozmowie  z  Panem Radnym
Zychem otrzymał zapewnienie , że sam wystąpi o wyrok i dostarczy go Radzie Gminy.
Protokół z 28.01.2005  roku Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 było za 3 przeciw.
Ad.10.Przewodniczacy Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji
jest  informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie
między sesjami.
Przewodniczący Rady Gminy informuje  że wpłynęło pismo Wiceprzewodniczącego Rady
Miasta Płocka o pomocy ofiarom tragedii w Azji.
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Następnie  odczytał  uchwałę  Rady Powiatu  w  Busku  Zdroju  w  sprawie  przekształcenia
Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  w  Busku  Zdroju  polegającego  na  likwidacji  Pracowni
Diagnostyki Laboratoryjnej  prątka Grużlicy.
Radny  Ziółkowski  pyta  czy  jest  uzasadnienie  do  tej  uchwały  ,  jest  to  tylko  uchwała
intencyjna.
Przecież te sprawy należą do Rady Powiatu.
Radny Klamiński  my przecież  nie  wiemy ,  czy ta  poradnia  jest  likwidowana ponieważ
brakuje pacjentów, czy ze względów finansowych. W przypadku likwidacji pacjenci będą
jeździli do Chęcin. Opinia Rady Gminy w tym temacie negatywna.
Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytuje  pismo  mieszkańców  wsi  Sędowice
o wykorzystaniu środków ze  sprzedaży Przedszkola na remont dachu na Ośrodku Zdrowia i
dobudowę świetlicy przy OSP w Sędowicach.
Następnie  wpłynęło  pismo  ze   Związku  Miast  i  Gmin  Regionu  Świętokrzyskiego  z
propozycjami  o  nadanie  odznaczeń  państwowych  dla  zasłużonych  działaczy
samorządowych.
Radny  Koziara  pyta  czy  zostało  zakończone  postępowanie  dotyczące  oświadczeń
majątkowych.  Jaki  był  Pana  Przewodniczącego  cel  aby  skierować  sprawę  do  Urzędu
Kontroli Skarbowej.
Przewodniczący Rady Gminy odpowiada , że musiałem , gdyż jest to obowiązek ustawowy
Analizy dokonuje Przewodniczący Rady Gminy , następnie Urząd Skarbowy ,który przesłał 
informację o niedociągnięciach dlatego złożyłem , aby mi nikt nie zarzucił.
Radny Ziółkowski my rozumiemy wszystko , ale nie rozumiemy dlaczego to nie uczynił 
Przewodniczący Rady Gminy , który winien wezwać do uzupełnienia braków i załatwić na
tym etapie.
Dalszą procedurę rozumiem, że Przewodniczący Rady Gminy ma obowiązek przesłania.
Doradca  Prawny  wyjaśnia  -weryfikacja  oświadczeń  winna  być  dokonana  przez
Przewodniczącego Rady.
Radny Koziara – przecież występuje tak zwana korekta i można poprawić .
Radny Koziara  mam pytanie  kiedy Pan  Przewodniczący będzie  przeprowadzał  lustrację
radnych  czy  będą  to  wszyscy  czy  wybrani  ,  mówi  Pan  głośno  o  tym  na  swoich
konferencjach pod sklepem w Michałowie i Zagajowie.
Ad. 11.
Przewodniczacy Rady Gminy prosi  Wójta  Gminy o przedstawienie sprawozdania z  prac
między sesjami.
Wójt Gminy przedstawia sprawozdanie:
-  uczestniczyłem w negocjacjach ze Związkami  Zawodowymi Nauczycieli  w związku z
opracowaniem  regulaminu  określającego  niektóre  zasady  wynagrodzenia  za  pracę  oraz
zasady  przyznawania  nauczycielom  zatrudnionym  w  oświatowych  jednostkach
organizacyjnych  na  terenie  gminy  Michałów  dodatków  do  wynagrodzenia  ,  dodatku
mieszkaniowego i nagród.

- uczestniczyłem w zebraniach strażackich i wiejskich w miejscowościach Michałów,
Wrocieryż 

- Zagajów , Zagajówek, Tur Dolny, Tur Górny , Sędowice, Góry
- uczestniczyłem   z  szkoleniu  zintegrowanego  programu  w  Urzędzie

Marszałkowskim.
- Odbyło się posiedzenie Rady  Społecznej SZOZ
- Przeprowadziłem rozmowy z przedstawicielami Zakładu Energetycznego w sprawie

oświetlenia ulicznego na terenie gminy
- Uczestniczyłem w odprawie policjantów w Michałowie
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- Brałem  udział  w  spotkaniu  w  temacie  wysypiska  śmieci  wspólnie  z
przedstawicielami  gmin  z  powiatu  kazimierskiego,  staszowskiego,  buskiego  i
pińczowskiego,

- Stawałem przed Komisją Orzekając.ą w RIO , gdzie zostałem ukarany grzywną za
wbudowanie asfaltowego boiska sportowego przy szkole w Michałowie

Radny Ziółkowski   zwraca  się  z  pytaniem czy wymiana  żarówek jest  nieodpłatnie  czy
trzeba płacić.
Wójt odpowiada , że musimy płacić.
Radny  Ziółkowski  ponieważ  skracając  czas  świecenia  zerwaliśmy  umowę  z  Zakładem
Energetycznym , wiemy , że w skład oświetlenia   wchodzi dorażny remont , naprawa
iwymiana  żarówek.
Wójt  odpowiada , że wyłączenia nocne przynoszą oszczędności. Na dzień dzisiejszy tzn 
od  1.01.2004  r.  płacimy za  oświetlenia  dróg  powiatowych i  wojewódzkich  z  własnych
srodków.  Natomiast  jeżeli  Rada  zdecyduje  się   na  zwiększenie  środków  finansowych
wydatkowanych na oświetlenie to zwrócę się z prośbą do ZE o całodobowe oświetlenie.
Radny Ziółkowski czy przeprowadzono konsultacje, rozeznanie w terenie.
Skarbnik  Gminy poinformowała  radnych o  oszczędnościach  z  tytułu  wyłączeń  pomimo
płacenia za remonty i naprawy.
Radny Banaszek czy w Michałowie będzie punkt pocztowy czy poczta.
Radny Klamiński czy jest prawdą , że w punkcie nie będzie można wypłacać  rent ani 
emerytur.
Radny Kowalczyk czy jest podpisana umowa z Pocztą.
Wójt odpowiada , że tak.
Radny Klamiński  sprawę biblioteki trzeba rozstrzygnąć jeżeli to można nawet przenieść do
Szkoły.
Radny Ziółkowski , na zebraniu mieszkańców w Michałowie powiedziano , że pocztę
 zlikwidowali radni , dlatego proponuję , aby wnieść temat do porządku obrad , kto jest
za przywróceniem poczty.
Wójt Gminy odpowiada , że otwieranie i zamykanie poczty nie należy ani do Rady Gminy
ani Wójta Gminy, można tylko mówić o wydzierżawieniu pomieszczenia poczcie bądź nie
wydzierżawieniu. Moja decyzja na jaką zezwala prawo brzmi- wydzierżawiam na okres do
trzech lat. Natomiast nazwa nie jest istotna , byle petent był załatwiony.
Sprawozdanie Wójta zostało przyjęte .
Ad.12.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Zastępcę Wójta Gminy o przedstawienie informacji o
realizacji uchwał z poprzedniej sesji.
Zastępca  Wójta  przedstawia  informację  –  informacja  została  przyjęta  do  akceptującej
wiadomości 
 Ad.13.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że przechodzimy do następnego  punktu porządku
obrad sesji przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady
wynagrodzenia za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym
w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie gminy Michałów dodatków 
do wynagrodzenia , dodatku mieszkaniowego i nagród .
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Zdrowia Oświaty Kultury 
Kultury  Bezpieczeństwa  Publicznego  i  Bezpieczeństwa  Przeciwpożarowego  o
przedstawienie opinii.
Przewodniczący przedstawia opinię wraz z poprawkami:
w regulaminie wykreślić $ 24  , w rozdziale X $ 38 pkt 2 dokonać zapisu 
1/przy jednej osobie w rodzinie – 1 %
2/przy dwóch osobach w rodzinie  - 1,5 %
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3/przy trzech osobach w rodzinie  - 2 % 
4/przy czterech i więcej osobach  - 2,5 %
Przewodniczący   Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię wraz z poprawkami.
W regulaminie wykreślić $ 24 , w rozdziale X $ 38 pkt 2 dokonać zapisu
1/przy jednej osobie w rodzinie  - 1 %
2/przy dwóch osobach w rodzinie – 1,5 %
3/przy trzech osobach w rodzinie – 2 %
4/przy czterech i więcej osobach – 2,5 % 
Radny Koziara rozumiem, że jest to ustawa , ale chciałbym wiedzieć kto jest autorem tego
regulaminu.
Wójt odpowiada , że wzór wzięty z rozporządzenia, autorem jestem ja i związki zawodowe.
Radny Koziara czy była analiza finansowa co do skutków w budżeci, bo wszędzie są cyfry .
Radny Tyburczyk – niektóre zmiany były nieobowiązkowe , dlatego kierując się obcięciem
subwencji w porównaniu do roku ubiegłego 170 tys. Musimy się zastanowić co robić dalej.
 Radny  Koziara   przyznaję  rację  Przewodniczącemu  Komisji  Budżetowej  ,  ale  jak
przedstawiają  się  cyfrowo wydatki do projektu budżetu.
Radny Ziółkowski – jest  to wymóg ustawowy i  to  trzeba zrobić ,  ale muszą być skutki
finansowe , są to środki ekstra z budżetu gminy.
Np. w $ 8  wysokość dodatku dla nauczycieli jak się to ma do budżetu gminy  bo środki
będą  z  budżetu.  Nie  jestem  przeciwny  ale  nie  w  takiej  formie  ,  niektóre  zapisy  są
nieczytelne.
Radny Tyburczyk proszę powiedzieć jak to było w roku ubiegłym.
Radny Koziara  jeżeli dajemy to musimy wiedzieć dlaczego.
Radny Klamiński  dyrektor dając nagrodę mobilizuje nauczyciela do pracy  dlatego poprawa
zadań domowych jest to praca niewspółmierna , dlatego proponuję zostawić , docenić tego
nauczyciela. Polemizowałbym również co do dodatku funkcyjnego dla dyrektorów przecież
można to określić w zalezności od wielkości szkoły  , bo to nie jest dodatek motywacyjny.
Odnośnie BHP czy osoba ta będzie zatrudniona na jedną szkołę czy na cały teren gminy.
Radny Koziara wokół tego regulaminu nie ma czystego obrazu ,proponuję temat przesunąć
na następną sesję i przedyskutować w komisjach.
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 10 minut przerwy .
Po przerwie wznawia obrady sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zgłoszone  poprawki  do  projektu  uchwały  poddaje  pod
głosowanie.
W wyniku głosowania. 11 było za.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały .
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje projekt pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za.
Przewodniczący Rady Gminy informuje  ,  że  kolejnym punktem jest  projekt  uchwały w
sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym
dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Michałów.
Przewodniczący Rady Gminy  prosi Przewodniczącego  Komisji Zdrowia Oświaty Kultury
Bezpieczeństwa Publicznego Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego  o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie  - opinia pozytywna.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o opinię.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący  Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały 
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Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy
Michałów.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym projektem uchwały jest projekt
Uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych  na 2005 rok.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju   Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie wraz z poprawkami.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje  pod  głosowanie  poprawkę  komisji  budżetowej  z
zapisem w części II pkt. 3 dot. badań przez biegłego lekarza – z kwoty 500 zł zwiększyć do
1300 zł.
W wyniku głosowania 12 było za.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawkami.
W wyniku głosowania 12 było za.
Przewodniczący Rady Gminy przystępuje do projektu uchwały w sprawie utworzenia 
rachunków dochodów własnych.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna .
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały  w sprawie utworzenia rachunków własnych
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania 12 było za.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji
Jest  projekt  uchwały w sprawie wynagrodzenia  inkasentów z  tytułu poboru podatków :
rolnego, od nieruchomości i leśnego.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów  o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie- opinia pozytywna.
Radny Banaszek  pyta czy nie należy w uchwale zamieścić treści zapisu , że radny będący
sołtysem nie może być inkasentem, gdyż tak jest przyjęte w statutach sołectw.
Doradca  prawny wyjaśnia,  ze  jest  to  zapis  który można  dopisać  do  §  1  punkt  3  ,  że  w
przypadku gdy sołtys pełni również funkcję radnego inkaso należności podatkowych  powierza
się osobie wskazanej przez Rade Sołecką. 
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie poprawki do uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje poprawkę.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 było za.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje projekt uchwały pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 było za
Przewodniczący Rady Gminy przystępuje do punktu przyjęcia projektu uchwały w sprawie
nieodpłatnego  przejęcia  na  rzecz  Gminy  Michałów  nieruchomości  zabudowanej
stanowiącej własność OSP w Michałowie.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Zdrowia Oświaty Kultury 
Bezpieczeństwa Publicznego Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego o przedstawienie opinii
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o opinię.
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Przewodniczący Komisji przedstawia opinie- opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz  obrad  odczytuje  projekt  uchwały w sprawie  nieodpłatnego przyjęcia  na  rzecz
gminy Michałów nieruchomości zabudowanej stanowiącej  własność OSP w Michałowie.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że w materiałach na sesję radni otrzymali 
Projekt  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  wyrażenia  zgody  na  zakup  nieruchomości
zabudowanej w miejscowości Jelcza Wielka na potrzeby świetlicy wiejskiej.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie  opinii.
Przewodniczący  Komisji  przedstawia  opinie  –   w  wyniku  głosowania  2  było  za  i  2
wstrzymujące.
Radny Koziara  prosi Wójta o przedstawienie swojej opinii w tym temacie.
Wójt  odpowiedział , że nie będzie się wypowiadał.
Radny Koziara  - czyja to działka kto jest właścicielem.
Wójt odpowiada , że jest to własność żony Pana Chmielarskiego.
Radny Koziara jaka jest lokalizacja tej działki.
Radny Chmielarski poinformował o położeniu działki .
Radny Koziara  zwraca się z pytaniem z jakich środków świetlica ta będzie finansowana ,
proszę wskazać źródło  finansowania.
Radny  Tyburczyk  proponowano  z  działu  drogi  ale  ja  jako  Przewodniczący  Komisji
budżetowej nie pozwoliłem.
Radny Koziara pyta czy jest zrobiona wycena .
Wójt Gminy odpowiada  , że nie ma .
Radny Koziara  to pytam na jakiej podstawie to kupujecie  , co to jest za skansen.
Radny Chmielarski  -  działka zlokalizowana jest przy drodze powiatowej o areale 0,43 ha,
co  do wyceny to się dokona wyceny przez rzeczoznawcę.
Świetlica , która była  jej właścicielka nie wyraziła  zgody na sprzedaż tej działki.
Mieszkańcy w rozmowie ze mną wyrazili zgodę na taką propozycję , przecież w Jelczy ani
jednej ani drugiej nie ma świetlicy , młodzież nie ma gdzie się spotkać.
Jest to mój wniosek , kwota jest porównywalna do wyceny rzeczoznawcy.
Radny  Ziółkowski   nie  dziwię  się  wnioskodawcy ,  ale  Przewodniczącemu  ,  który  się
podpisał  ,  nie  mając  do  tego  projektu  uchwały ani  planu  ,  ani  wypisu   żadnej  opinii,
pozbywamy się mienia i nagle kupujemy nowe.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały .
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały .
Przewodniczący  Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 3 za , 5 przeciw 4 wstrzymujące. 
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 10 minut przerwy.                           
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznawia obrady sesji.
Przewodniczący Rady Gminy przystępuje do następnego punktu obrad sesji tj.uchwalenia
budżetu gminy na 2005 rok i prosi Panią Skarbnik o przedstawienie projektu budżetu gminy
oraz uzasadnienie zmian .
Pani  Skarbnik  Gminy  przedstawia  opinie  RIO  w  Kielcach  w  sprawie  opracowanego
projektu budżetu gminy na 2005 rok. Opinia pozytywna 
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię  opinia pozytywna, jednocześnie wyjaśnia , że
na posiedzeniu Komisji omówiono zmiany i propozycje do projektu budżetu..
Prosi Panią skarbnik o fachowe ich przedstawienie.
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Przewodniczący Rady Gminy wprowadza dyskusję w temacie projektu budżetu gminy.
Radny  Klamiński  pyta  czy  szkoły  mają  opracowane  własne  budżety  ,  przecież  są  to
jednostki  organizacyjne ,  gdyż ja  nie  wyobrażam sobie  Dyrektora  szkoły,  który nie  ma
wydzielonego budżetu do dyspozycji.
Pani Skarbnik odpowiada , że nie widzi przeszkód , aby szkoły miały wydzielone   swoje
budżety.
Radny Koziara problem ten narasta od lat panią dyrektor nie obchodzi czy ma środki czy
będzie mieć. 
Radny Klamiński przecież jeżeli szkoła ma 108 uczniów to ma prawo się utrzymać , jest to
wynagrodzenie , ogrzewanie , oświetlenie , wiedzielibyśmy gdzie mamy dodać gdzie ująć.
Radny Ziółkowski jestem zbulwersowany , że tak się uchwala budżet .
Radny Tyburczyk   budżet wali nam się od góry obcina subwencje o 170 tys.
Radny Koziara  niepokoi mnie zwiększamy dochód  zmiejszamy wydatki , zmniejszamy na
wodociągi , natomiast od trzech lat  zwiększa się na administrację dlatego pytanie czy się
obsługa poprawiła, kto będzie wiedział jakie mamy środki do dyspozycji.
Wójt Gminy odpowiada , że mówicie panowie o przeroście administracji , ale nie ma takiej
drugiej gminy  w województwie świętokrzyskim o takim zatrudnieniu i wynagrodzeniu ,
najniższe zatrudnienie i najniższe wynagrodzenie .
Pytanie  jak  wydzielić  budżety   dla  szkół.  Nauczyciel  wymaga  tego  co  mówi  karta
nauczyciela  .  Przecież  zdajemy  sobie  sprawę  ,  że  utrzymanie  szkół  na  terenie  gminy
wymaga dużych środków finansowych , rok rocznie koszty się zwiększają ceny rosną.
Dzisiaj każda instytucja żąda dokumentów , to nie to , że odeszły pewne zadania od gminy ,
ale wymogi się zwiększyły .
Radny  Ziółkowski  ja  złożyłem  interpelację  w  sprawie  zatrudnienia  pracowników  w
urzędzie gminy.
Radny Koziara przecież dla przedszkoli da się uchwalić budżet  to dlaczego nie można 
uchwalić budżetu gminy.
Radny Kowalczyk przecież budżet uchwala się w poszczególnych działach.
Wójt gminy , przecież Panowie Radni wiedzą, że jeżeli nie uchwali Rada Gminy budżetu
to uchwali go RIO, tylko , że nie można realizować inwestycji.
Opuszczają salę obrad  Radny Ziółkowski Bogusław, Banaszek Edward, Koziara Aleksy 
Kot Roman i Klamiński Marian.
Przewodniczący Rady Gminy zgłasza wniosek o przerwanie obrad sesji w związku z tym ,
że pozostało tylko 7 radnych i nie można podejmować uchwał . Wniosek zostaje przyjęty
przez pozostałych radnych.
Przewodniczący Rady Gminy wyznacza termin dalszych obrad sesji na dzień 5 marca 2005
roku na godzinę 9 –tą  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy.
O godz. 18.00 sesja zostaje przerwana.

Przewodniczący Rady Gminy w  dniu 5 marca 2005 roku o godzinie 9 –tej wznawia obrady
sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy informuje,  że  w dniu  dzisiejszym w sesji  uczestniczy 10
radnych co gwarantuje prawomocność podejmowanych uchwał.
Radny Koziara pyta , jaka była podstawa , aby przerwać sesję.
Wójt Gminy odpowiada , że jest to zgodne z § 29 ust. 2 w związku z § 33 ust. 2 Statutu
Gminy Michałów, proszę przeczytać .
Radny Koziara twierdzi , że jest to nie zgodnie z zapisem Statutu.
Radny Koziara twierdzi , że porządek obrad winien być zakończony , a to że ja wyszedłem
to nie jest przestępstwem.
Radny Klamiński należałoby wysłuchać jednej i drugiej strony.
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Przewodniczący Rady Gminy prosi o dyskusję w temacie projektu budżetu gminy na 2005
rok.
Radny Koziara pierwsza  sprawa to , że projekt  budżetu powstał w listopadzie  ubiegłego
roku , jak w każdym budżecie są zmiany , dlatego powinniśmy otrzymywać korektę  do
projektu budżetu .
Radny Chmielarski jeżeli wcześniej otrzymaliście to mówiliście , że macie dwa budżety,.
Jeżeli  są  poprawki  to  w  trakcie   sesji  dokonamy zmian,  w  ubiegłym roku  budżet  był
przegłosowany, natomiast na sesji absolutoryjnej  dzieliliśmy środki na drogi.
Przewodniczący Rady Gminy przecież zawsze była kwota ogólna dopiero później 
była dyskusja i podział.
Radny Klamiński prawidłowo uchwalony budżet to realizacja złożonych wniosków przez
radnych sołtysów, przecież są rzeczy poważne do robienia na gminie.
Radny Tyburczyk przecież środki na drogi są i nic nie dzieliliśmy .
Radny Kowalczyk , jeżeli  ustalicie jaka to będzie droga to przecież Panowie radni będą
wiedzieć.
Radny  Klamiński  pytam  w  dalszym  ciągu  co  z  budżetem  dla  szkół  ,  bo  to  jednostki
organizacyjne..
Wójt  Gminy odpowiada  ,  przecież  ustaliliśmy już  budżet  dla  szkół  ,  to  co  zrobimy ze
szkołami co będą mieć mniej środków, dlatego musimy wiedzieć jak liczyć jak dzielić.
Radny Koziara wracając do budżetów szkól przecież to jest dla dobra Wójta , bo będziemy
wiedzieć jaka jest sytuacja w szkolnictwie .
Radny Kowalczyk  każdy winien wiedzieć , że Rada Gminy jest po to , aby podejmować
uchwały, dlatego mój wniosek formalny przygotować budżety każda szkoła swój..
Radny Tyburczyk czy Pani Dyrektor zechce zrobić.
Radny Klamiński przecież każdy dyrektor powinien o to zadbać winno mu na tym zależeć.
Radny Kowalczyk  zgłasza wniosek formalny o przygotowanie budżetów przez szkoły w
terminie do 11.03.2005 roku.
Przewodniczący  Rady  Gminy  wniosek  formalny  Radnego  Kowalczyka  poddaje  pod
głosowanie .
W wynuiku głosowania 10 było za.
Przewodniczący Komisji stałych Rady Gminy proszą o 30 minut przerwy w celu odbycia
wspólnego posiedzenia.
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 30 minut przerwy.
Po przerwie Przewodniczący wznawia obrady sesji.
Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno Gospodarczego Budżetu i Finansów 
Przedstawia propozycje jakie zostały wysunięte na posiedzeniu komisji.
Na drogi powiatowe :
-Sędowice – Wrocieryż przez wieś
-Michałów –Dębówka
-Michałów- Brelczyn- utwardzenie poboczy
-Michałów – Tury
-Kołków 
dokładamy 30 tys zł 
Drogi  gminne  asfaltowanie 
- Jelcza Wielka  30 tys.
- Przecławka  - 30 tys.
Utrzymanie zimowe dróg .
Przewodniczący  Komisji  Zdrowia,  Oświaty,  Kultury  Bezpieczeństwa,  Publicznego
Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego zgłasza wniosek formalny o ponowne przegłosowanie
uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania za
pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach
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organizacyjnych  na  terenie  gminy  Michałów  dodatków  do  wynagrodzenia  ,  dodatku
mieszkaniowego  i  nagród,  w  związku  zaproponowaną  przez  Komisję  zmianą  w  §  14
wysokości dodatku funkcyjnego tzn. proponuje się następujące stawki: 
-kierownik przedszkola –10 %

- dyrektor szkoły( zesp. szkół)- do 8 odziałów – 15 % 
                                     - od 9 do 16 oddziałów – 25 %
                                     - od 17 do 25 oddziałów – 30 %
                                     - powyżej 25 oddziałów – 35 %
      -     wicedyrektor szkoły (zesp. szkół) – 10 %
Przewodniczący Rady Gminy wniosek formalny Komisji poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 9 było za 1 nie bierze udziału.
Projekt uchwały wraz ze zmianami w regulaminie odczytuje Przewodniczący Komisji.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje projekt uchwały wraz z proponowanymi zmianami
w regulaminie pod głosowanie.
W wyniku głosowania 8 było za 1 wstrzymujący  1 nie bierze udziału.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że przechodzimy do następnego punktu porządku
obrad  sesji   i  prosi  o  przegłosowanie  poprawek  do  projektu  budżetu  na  2005  rok  w
załączniku Nr 1 po stronie dochodowej.
Dział 700  
§  0870  na kwotę  14715
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 756 
§ 0010 na kwotę 429 304
§ 0310 na kwotę 322040
§ 0320 na kwotę 557230
§ 0340 na kwotę 61220 
 Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 758
§ 2920 na kwotę 4114 335
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 751 
§ 2010 na kwotę 8269
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 010
§ 6261 na kwotę 1201 220
§ 6299 na kwotę 2006 300
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 600
§ 6299 na kwotę  665186
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie wydatki budżetowe 
Dział  010  Rozdział 01010
Wydatki ogółem  na kwotę  2661 734 i tym samym wydatki majątkowe 2661734
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  5 za   1 nie bierze udziału 1 przeciw, 2 wstrzymujące  1 nieobecny
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Dział 010 Rozdział 01095 
Wydatki ogółem na kwotę 10200 w tym wynagrodzenia i pochodne 7200
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  8 za 1 wstrzymujący,  1 nie bierze udziału.
Dział 600 Rozdział 60016 
Wydatki ogółem 955 000 w tym wydatki bieżące 172 428 
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 600  Rozdział 60014 
Wydatki ogółem 50 000 w tym wydatki bieżące 50 000
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  8 za   1 nie bierze udziału. 1 nieobecny
Dział 700 Rozdział 70005 
Wydatki ogółem 75 000 w tym wydatki  bieżące 75 000
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  8 za   1 nie bierze udziału. 1 nieobecny
Dział 710 Rozdział 71004
Wydatki ogółem 35 000 w tym wydatki bieżące 35 000
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 750 Rozdział 75022 
Wydatki ogółem 45 000 w tym wydatki bieżące  45 000
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  8 za   1 nie bierze udziału.1 wstrzymujący
Dział 750 Rozdział 75023
Wydatki ogółem 822 500 w tym wynagrodzenia i pochodne  661 500
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  8 za   1 nie bierze udziału. 1 przeciw
Dział 754 Rozdział 75412
Wydatki ogółem 74 600 w tym wynagrodzenia i pochodne  18 000
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 757 Rozdział 75702 
Wydatki ogółem 10 000 w tym obsługa długu 10 000 
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 801 Rozdział 80104 
Wynagrodzenia i pochodne 340 000 a z dotacji wykreślamy 350 000
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  8 za 1 wstrzymujący,   1 nie bierze udziału.
Dział  851 Rozdział 851 54 
Wynagrodzenia i pochodne  16 000 
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 852 Rozdział 85219 
Wydatki ogółem  32 000 w tym wynagrodzenia i pochodne 22 000
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 900 Rozdział 90095 
Wydatki ogółem 1200 w tym wynagrodzenia i pochodne 1200 
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
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W wyniku głosowania  10 za   
Dział 921 Rozdział 92116 
Wydatki ogółem 291 000 w tym wynagrodzenia i pochodne 36 000 i wydatki majątkowe
250 000
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Dział 751  Rozdział 75101
Wydatki ogółem 8269 w tym wynagrodzenia i pochodne 1100
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za   1 nie bierze udziału.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Sekretarza  obrad  o  odczytanie  projektu  uchwały
budżetowej w całości.
Radny Klamiński zwraca się z pytaniem czy wniosek mieszkańców wsi Sędowice  jest 
jest wzięty do rozważenia w budżecie.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały budżetowej .
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie projekt uchwały.
W wyniku głosowania  8 za 1 przeciw 1 nie bierze udziału.
Budżet gminy na 2005 rok został uchwalony.
Radny Wleciał Jarosław opuszcza salę obrad.
Przewodniczący  Rady  Gminy  przystępuję  do  punktu  obrad  sesji  uzupełnienie  składów
osobowych komisji .
Przewodniczący Rady Gminy prosi o zgłaszanie kandydatów.
Radny  Chmielarski  zgłasza  do  Komisji  Rozwoju  Społeczno-Gospodarczego  Budżetu  i
Finansów Radnego Siekacza Adama. Radny wyraża zgodę.
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodniczący  Rady Gminy odczytuje projekt uchwały .
Przewodniczący  Rady  Gminy  poddaje  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej
uchwałę Nr XIV/92/2004 Rady Gminy Michałów z dnia 20 lutego 2004 roku w sprawie
powołania Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów  Rady Gminy
Michałów w zakresie uzupełnienia składu osobowego komisji.
W wyniku głosowania 6 było za , 3 nie bierze udziału.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy prosi o zgłaszanie kandydata do komisji Zdrowia 
Oświaty , Kultury , Bezpieczeństwa Publicznego Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego.
Radny Chmielarski zgłasza  radnego Siekacza Adama. Radny wyraża zgodę.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytuje  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr
XIV/91/2004 Rady Gminy Michałów z dnia  20 lutego 2004 roku w sprawie powołania
Komisji  Zdrowia  ,  Oświaty  Kultury  ,Bezpieczeństwa  Publicznego  ,  Bezpieczeństwa
Przeciwpożarowego  Rady Gminy Michałów w zakresie uzupełnienia  składu osobowego
komisji .
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie projekt uchwały.
W wyniku głosowania 6 było za, 3 nie bierze  udziału w głosowaniu.
INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

1. Radny  Kowalczyk  prosi  Przewodniczącego  Rady  Gminy  o  przygotowanie
odpowiednich materiałów i rozstrzygnięcie na następnej sesji  kwestii poszerzenia
składów osobowych komisji stałych Rady Gminy.

2. Wójt  Gminy informuje  ,  że  po  raz  drugi  nikt  nie  był  zainteresowany zakupem
budynku w Węchadłowie , chcieliśmy przekazać to dla Kółka Rolniczego , ale nie
mają osobowości prawnej.   
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3. Wójt Gminy informuje , że na sesję następną trzeba przygotować się do dyskusji  na
temat  służby  zdrowia,  gdyż  mamy  obowiązek  zabezpieczyć  opiekę  zdrowotną
mieszkańcom gminy.

4. Wójt informuje również , że istnieje możliwość dofinansowania dróg dojazdowych
do pól jak to było w roku ubiegłym przez Urząd Marszałkowski.

5. Radny Klamiński  chciałbym wiedzieć  na  sesje  następną   jaką  kwotę  należałoby
zabezpieczyć  w  przypadku reorganizacji  SZOZ,  na  wypłaty pracowników i  inne
świadczenia.  Być  może  bardziej  opłaca  się  remontować  budynki  ośrodków
w istniejącym stanie rzeczy. 

6. Radny  Janus   informuje  ,  że  dzieci  dojeżdżające  z  Tura  nie  są  dopilnowane
w autobusie dowożącym dzieci do szkół.  

7. Wójt Gminy informuje , że wystąpi do Ministerstwa Edukacji  w sprawie subwencji.
8. Wójt  informuje  ,  że  jest  możliwość  pozyskania  środków  w  zakresie  ochrony

dziedzictwa  narodowego co np. można uczynić w przypadku Sędowic o dobudowę
świetlicy.

Wobec wyczerpania się porządku obrad sesji  Przewodniczący Rady Gminy 
wypowiedział zamykam zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie dziękując
wszystkim za udział.

Sekretarz obrad                                              
Marian Klamiński                                       

                                                                                 
Protokolant
Teresa Dzierżak
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